



25 / 00131

N° N/MINPMEESA/CAB/IG

Yaoundé, the 28 MAI 2025

CIRCULAR LETTER

THE MINISTER

TO

**PROMOTERS OF SMALL AND MEDIUM-SIZED ENTERPRISES,
SOCIAL ECONOMY UNITS AND HANDICRAFT PRODUCTION UNITS**

Subject: **Commonwealth Business Summit (CBS),
18 – 20 June 2025, Windhoek, Namibia.**

I have the honour to inform you that the Government of Namibia, in partnership with the Commonwealth Secretariat, shall be organizing the first edition of the Commonwealth Business Summit (CBS) from the 18-20 June 2025 in Windhoek, Namibia on the sidelines of the Commonwealth Trade Ministers Meeting (CTMM).

This event shall bring together business leaders and trade experts from across the Commonwealth and shall feature among other activities, plenary panels, networking sessions, B2B matchmaking sessions and business investment site visits.

For more information on the summit, interested promoters should visit:

<https://thecommonwealth.org/commonwealth-business-summit-2025>



Achille BASSILEKIN III



MINPMEESA

25 / 00131

N° N/MINPMEESA/CAB/IG

Yaoundé, le 28 MAI 2025

LETTRE CIRCULAIRE

LE MINISTRE

AUX

PROMOTEURS DE PETITES ET MOYENNES ENTREPRISES, D'UNITÉS DE
L'ÉCONOMIE SOCIALE ET D'UNITÉS DE PRODUCTION ARTISANALE

Objet : Sommet des entreprises du Commonwealth (CBS),

18 - 20 juin 2025, Windhoek, Namibie.

J'ai l'honneur de vous informer que le gouvernement de la République de Namibie, en partenariat avec le Secrétariat du Commonwealth, organise du 18 au 20 juin 2025 à Windhoek- Namibie, la première édition du Sommet des Entreprises du Commonwealth (CBS). Ce sommet se tiendra en marge de la réunion des ministres du commerce du Commonwealth (CTMM).

L'événement réunira des chefs d'entreprise et des experts en commerce du Commonwealth et proposera, entre autres, des panels en plénière, des séances de réseautage, des séances de jumelage B2B et des visites de sites d'investissement commercial.

Pour plus d'informations sur le sommet, les promoteurs intéressés peuvent consulter le lien suivant : <https://thecommonwealth.org/commonwealth-business-summit-2025>



Achille BASSILEKIN III